

မြို့နယ်အဆင့်ရပ်စဲရေးရုံးချုပ်ဆန်းစစ်ရေးကော်မရှင်များအဖွဲ့

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့်အုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်စာရင်း

၀.၀။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိရန် (လမ်းနှင့်ပို့ဆောင်ရေး)						
၀	စက်တင်ဘာ (ထား၊ ဆိုင်ထယ်၊ စက်ချော၊ ထော်ဟော့ဂျီစထည်) ဖြင့်သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့်မြို့နယ်များဝေးပါသလဲ။	မိနစ်ပိတ်အတွင်း	၂နာရီ - ၃နာရီ	၄နာရီ - ၆နာရီ	၇နာရီ - ၁၂နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့်အနီးဆုံးရွာများ	၅၄၇၀၀၊ ၁၂၅၂၂၊ ၂၄၂၀၀	ကော်စက်၊ မာရီ၊ ပန်ပီ	နမ့်ပန်း		
	မြို့နှင့်ဝေးဆုံးရွာများ				ဆီလီ၊ ပုသိမ်၊ စစ်တော်	နာကော်
၁	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏မြို့ထို့ သွားသောအခါထက်ပို၍ ခရစ်မင်းသည် ထပ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာထက်ရှိစာထိုင်များနှင့် ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်ထား/ အထုံးပြုမရဖြစ်ထက်ပိုထက်သည်။ ပိတ်ထား/ အထုံးပြုမရသည့်အကြောင်းများအပေါ် မူတည်၍ သတ်ဆိုင်ရာစာထိုင်များနှင့်ရွာအစည်များဖော်ပြပါ။	မိုးသည်းထန်စွာရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေညှိခြင်း၊ မြေပြိုခြင်းစသည်	လက်နက်တိုက် ထိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ရွာခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ရွာခြားဖော်ပြပါ)
		နာကော်၊ ဘောင်စတိုး၊ နမ့်ပန်း၊ မိုင်းယုတ်	မာရီ၊ မော်လမြိုင်	နမ့်ပန်း	ကော်စက် (လေထိုင်)	တောင်ဆ (လေ)၊ ဆီလီ (လေ)
၂	စက်တင်ဘာ (ထား၊ ဆိုင်ထယ်၊ စက်ချော၊ ထော်ဟော့ဂျီစထည်) ဖြင့်သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့်အနီးဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့်မြို့နယ်များဝေးပါသလဲ။	မိနစ်ပိတ်အတွင်း	၂နာရီ - ၃နာရီ	၄နာရီ - ၆နာရီ	၇နာရီ - ၁၂နာရီ	ညလုံးပေါက်
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့်အနီးဆုံးရွာများ	၁၄၅၂၂၊ ၁၄၅၂၂၊ ၁၄၅၂၂	မာရီ			

	ဘောင်စုစု:	ဆိုင်ရာစုစု ပေါ်ပေါက်	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း	
ကျန်းမာရေးနှင့်အထူးဆေးကုသရေး			အထူး အဖွဲ့အစည်း	

၀. အထွေထွေရရှိရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်ထုထုအရေအတွက်

စုစုပေါင်းရရှိရေး		ထိုင်းရင်းသား		သာယာစကား (ဗျား)		အထူးအဖွဲ့အစည်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
အမျိုးအမည်	အရေအတွက်	အမိန့်	အခြား	အမိန့်	အခြား	
အရွယ်	၀.၅၅၆	ပရော့	ကချင် ၅၅၆ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀	ပရော့	ကချင် ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀	ပရော့ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀ ၀.၅၀

၀.၂။ ထိုစဉ်ကထိရောက်မှုရရှိရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်ထုထုအရေအတွက်

- မြို့နယ်ရှိစုစုပေါင်းအရေအတွက်နှင့်အညီအရေအတွက်အောက်ရှိထိုစဉ်ကထိရောက်မှုရရှိရေးအဖွဲ့အစည်း
- ရာခိုင်နှုန်းအရေအတွက်အောက်ရှိထိုစဉ်ကထိရောက်မှုရရှိရေးအဖွဲ့အစည်းအရေအတွက်အောက်ရှိထိုစဉ်ကထိရောက်မှုရရှိရေး

ဝယ်ယူခြင်း (မြေဧရိယာနှင့် အထွေထွေအရေအတွက်)	ဝယ်ယူမှု (လက်ထက်ထိုင် ဝယ်ယူမှု၊ ရုပ်ရွာရာထု အထိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ဝယ်ယူမှု စသည်)	ဝယ်ယူမှုနှင့်အညီ ဝယ်ယူမှု ရရှိခြင်း	ဝယ်ယူမှု ရာခိုင်နှုန်း ဝယ်ယူမှုနှင့် ဆိုင်ရာစုစု
ဆိုင်ရာစုစု ကုန်စည် ဆိုင်ရာစုစု	ဝယ်ယူမှု ပရော့ ပရော့ ပရော့	ဝယ်ယူမှု ပရော့ ပရော့	ဝယ်ယူမှု ရာခိုင်နှုန်း ဝယ်ယူမှုနှင့် ဆိုင်ရာစုစု

ရွေးပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု	လူနည်းစု (လိင်၊ ခရစ်ယာန်၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)	အမျိုးသမီး စာတတ်မြောက်မှု/ ပညာရေး	ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု
လောကီကျမ်း ဝန်လုံ လွယ် ဖွင့် ပျော်ရွှင်	အုပ်စု အိမ်ခြေ	အိမ်ခြေ စောင့်ရှောက် ကျေးဇူးတင်ခြင်း စာတတ်သူ ရေအရင်းပေး ပါဝင်မှု	ဒုက္ခရောက် အိမ်ခြေ ဝန်လုံ
စေတနာ့အဖွဲ့အစည်း	မိသားစု	ထောက်ပံ့	အခြား (စေတနာ့အဖွဲ့)
မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	

အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့်စားခွင့်များအားဆက်လက်စီမံရန်အတွက်အထူးပြစ်ဒေသညီအရာများကိုဆန်းစစ်ခြင်း

	စာရင်းထွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ ထပ်ထမ်းများ	ဆိုင်ခန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မထူညီသည့်အထောက်အထား)	မရှိပါ	မရှိပါ	ရှိပါသည်။	ယခုအဆင့်ရှိသည့်စွက်ရန်လိုအပ်မည်မဟုတ်ပါ။ တယ်တယ်ရှိအတွက်များမှဆွေးနွေးရန်သည့်အချက်အလက်များသည်ဆိုင်ခန်းစဉ်များရေးဆွဲရာ၌အသုံးပြုမည်ထိမှတ်ပေးထံဖြစ်လာစေရန်အတွက်သားဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအတွက်ထည့်သွင်းခန်းအစီအစဉ်များရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာအသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
စာတတ်မြောက်သူ	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	
ခွေ ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	မရှိ / နည်းပါး	မရှိပါ	မရှိပါ	
နိုင်ငံထွင်းနေရပ်ရွာခွေ ပြောင်းသူများ	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	

၁၄	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	
	-	-	-	
ရပ်ကွက် ကျေးရွာမှဝေးဆံ့သည့်နေရာ၌နေထိုင် သည့်အိမ်ထောင်စုများ	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	ဒီပဲယက်	
ပိုၤထံၤနွမ်းပါးသည့်မိသားစုများ	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	ဒီပဲယက် (အုပ်စုကတွင်း ဗြဟ္မဗျူဟာ များ၌ ငူဝဲဝဲဆင်စဉ်းပေး ဦးရ်)	
ခပ်စွန်းစဉ်းသည့်အမျိုးသမီး	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	ဧပြီပၤ	

မိသားစုများ	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	
မသန်စွမ်းမီသောစုဝင်များရှိသည့်မိသားစုများ	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	

(DSW) ဖြစ်နိုင်ခြေ	အမည်။ ဒေါ်ခန့်မြင့်ဦး
	ရာထူး။ နာယက၊ စာရေး
	လက်မှတ်။ နုနု
	နေ့စွဲ။ ၂၆.၈.၂၀၂၀

စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ် ထိုင်ရာရောက် လမ်းပတ်ဆောင်ရွက်မှု	စေတနာ့ထောက်ပံ့မှု အိမ်ထောင်စုမှ	ထည့်သွင်းမှု								
ရပ်/ကျေး: စာရေး: ၂၆ ဦး၊ ပျို့အိမ်: ၅၅၊ ဓား: ၁၆	လေဆက်ကျယ် ၅၁ ၂၆၊ ကျိုင်းတုံ၊ အိမ်ထောင်စုမှ	၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်	၅၂	ကျေး	မြို့နယ်၊ နယ်လမ်း၊ ရပ်ကွက်	ကျေးရွာ၊ ရပ်ကွက်၊ စာရေး၊ အိမ်ထောင်စုမှ	ကျေးရွာ	ပရော်၊ ရှမ်း၊ မဇာ		
ရပ်/ကျေး: စာရေး: ၂၆ ဦး၊ ပျို့အိမ်: ၅၅၊ ဓား: ၁၆	မင်္ဂလာဒုံ ၉ ၂၆၊ ကျိုင်းတုံ၊ အိမ်ထောင်စုမှ	၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်	၅၃	ကျေး	မြို့နယ်၊ နယ်လမ်း၊ ရပ်ကွက်	ကျေးရွာ၊ ရပ်ကွက်၊ စာရေး၊ အိမ်ထောင်စုမှ	ကျေးရွာ	ပရော်၊ ရှမ်း၊ မဇာ		

(DSW) မှ ဖြစ်ပေါ်စေခြင်း၊ အမည်: မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်

	ရာထူး။	အထက်တန်း စာရေး
	မထိမှတ်။	နိုင်
	နေ့စွဲ။	၂၆. ၈. ၂၀၂၀